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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΑΝΑΣΤΕΝΑΖΕΙ ΤΟ ΕΣΥ
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 1,3 Ημερομηνία

έκδοσης:
29-03-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

152.59 cm² Κυκλοφορία: 1720

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΝΑΣΤΕΝΑΖΕΙ ΤΟ ΕΣΥ 

Φουντώνουν πάλι 
τα ράντζα, τεράστια 
περιπέτεια για ένα 
χειρουργείο *ςελ,3

ΑΝΑΣΤΕΝΑΖΕΙ ΤΟ ΕΣΥ 
Φουντώνουν πάΠι 
τα ράνιζα, τεράστια ■ 
περιπέτεια για ένα 
χειρουργείο
ΜΑΡΤΥΡΙΟ 6ixu>s τέλοε μοιάζει η κατάσταση 
στο ΕΣΥ. με τα ράντζα να μην εξαφανίζονται 
από τιε εφημερίεε. Χαρακτηριστικέε είναι οι 
εικόνεε σήμερα από το Αττικόν, όπου μετά την 
εφημερία είχαν αναπτυχθεί 60 ράντζα. Προ- 
σήλθαν στην εφημερεία 1.102 ασθενείε και 
εισήχθησαν 210 ασθενείε. Η ταλαιπωρία για 
τουε πολίτεε για την εξέταση ήταν τεράστια, 
καθώε η αναμονή στα επείγοντα ξεπερνούσε 
τιε 7 ώρεε. Αυτό δείχνει και την κατάρρευση 
τηε πρωτοβάθμιαε περίθαλψηε, επισημαίνει 
ο πρόεδροε τηε ΠΟΕΔΗΝ Μιχάληε Γ ιαννά- 
κοε. «Όταν ενα πρόβλημα στη δημόσια υγεία 
το εξαφανίζειε με συγκυριακό και επικοινω- 
νιακό τρόπο είναι βέβαιον ότι θα το ξανα- 
βρείε μπροστά σου. Αυτό συμβαίνει τώρα με 
τα ράντζα» επισημαίνει ο πρόεδροε τηε ΠΟΕ
ΔΗΝ. Παράλληλα, το «Γ. Γεννηματάε» βρί
σκεται στη δεύτερη ημέρα μετά την εφημερεία 
και ακόμη έχει 20 ράντζα. Χθεε, αμέσωε μετά 
την εφημερεία είχε περίπου 50 ράντζα. Στο 
«Αττικόν» λειτουργούν οι 7 έκτων 14 χει
ρουργικών αιθουσών λόγω έλλειψηε αναι- 
σθησιολόγων και νοσηλευτών. Από το 2016 
είναι εγγεγραμένοι ασθενείε στη λίστα χει
ρουργείων που κανείε δεν τουε έχει ρωτήσει 
αν συνεχίζουν να περιμένουν. Δεν επικαιρο- 
ποιούνται οι λίστεε, δεν αναρτώνται στη διαύ
γεια ωε ωφείλουν τα νοσοκομεία. Νοσηλευ
όμενοι ασθενείε έκτακτα περιστατικά μπορεί 
να περιμένουν ένα μήνα να χειρουργηθούν. 
Μένουν νηστικοί, κάνουν την προετοιμασία 
για χειρουργείο, αναβάλλεται το χειρουργείο 
λόγω μη διαθέσιμηε χειρουργικήε αίθουσαε 
και πάλι από την αρχή. Μάλιστα, σύμφωνα με 
τον Μιχάλη Γ ιαννάκο, υπάρχουν καρκινοπα- 
θείε που περιμένουν εξι μήνεε να χειρουρ- 
γηθούν και ασθενείε με τακτικό χειρουργείο 
περιμένουν τρία χρόνια να χειρουργηθούν.



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ανησυχία για επιδημία φονικού μύκητα
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 31 Ημερομηνία

έκδοσης:
29-03-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

664.59 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ανησυχία 
για επιδημία 

φονικού 
μύκητα

Συναγερμός στις ΜΕΘ για τον Candida 
Auris, που μεταδίδεται από σεντόνια, 
πόμολα ακόμα και από τα παράθυρα

ε δεδομέ
νο ίο γε- 
νικευμέ- 
νο φαινό
μενο και 

σιην Ελλάδα κατά την περίο
δο της πανδημίας Covid-19, 
κατά την οποία η πλειονότη
τα του κόσμου προσπαθού
σε να αποφύγει την παρα
μονή, ακόμα και την επίσκε
ψη πολλές φορές, στα νοσο
κομεία της χώρας, από τον 
φόβο να κολλήσει κορονο- 
ϊό σε αυτά, έρχεται με δρα
ματική αύξηση η επιδημία 
του πολυανθεκηκού μύκητα 
Candida Auris, που ενδημεί 
κυρίως στις Μονάδες Εντα
τικής θεραπείας (ΜΕΘ), προ- 
καλώντας τον θάνατο εκα
τομμυρίων ασθενών ετησί- 
ως, να εντείνει ξανά το φαι
νόμενο αυτό.

0 Candida Auris μπορεί 
να προσβάλει πολλές ομάδες 
του πληθυσμού, αλλά θανα
τηφόρος μπορεί να γίνει μό
νο στους ανθρώπους με πε
σμένο ανοσοποιητικό σύ
στημα. Ποσοστό του πληθυ
σμού όμως που μόνο μικρό 
δεν είναι. Οπως οι ασθενείς

με ανοσοανεπάρκειες, AIDS, 
μεταμοσχευμένοι, άνθρω
ποι με αυτοάνοσα νοσήμα
τα, διαβητικοί και καρκινο
παθείς. Κι όπως συμβαίνει 
με όλα τα πολυανθεκτικά μι
κρόβια, τα νοσοκομεία, και 
κυρίως οι ΜΕΘ, αποτελούν 
εστίες μετάδοσής τους.

Η εκρίζωσή του από το 
νοσοκομεία αποδεικνύεται 
πολύ προβληματική κατά
σταση, καθώς πολύ συχνά 
το μικρόβιο μπορεί να μην 
καταπολεμηθεί ποτέ, όπως 
λέει η ομότιμη καθηγήτρια 
Παθολογίας - Λοιμωξιολο- 
γίας και διευθύντρια της ΣΤ' 
Παθολογικής Κλινικής του 
Νοσοκομείου «ΥΓΕΙΑ» Ελέ
νη Γιαμαρέλλου. «Το κα
κό με αυτόν τον μύκητα εί
ναι ότι κολλάει στο δέρμα 
και με κανένα αντισηπτικό 
δεν μπορείς να απαλλαγείς. 
Με τίποτα. Μένει εκεί πολύ 
καιρό, πάρα πολύ καιρό, και 
άγνωστο αν φεύγει και πο
τέ» εξηγεί.

Σύμφωνα με την κυ
ρία Γιαμαρέλλου, πρόκειται 
για ένα μικρόβιο που αυξά
νει την πιθανότητα θανάτου.

Τον μύκητα δεν τον πιάνει κανένα αντισηπτικό 
- Πάνω από 60% τα ποσοστά θανάτου στις ΗΠΑ

■* .V-v ΐ

«Αν το exeis στο δέρμα σου, δεν 
κινδυνεύει. Αν το έχειε, όμωε, στα 
ούρα και κάνειε ουρολοίμωξη και 

μπει στο αίμα σου, πεθαίνειε»

το οποίο κυκλοφορεί κυρί
ως στις ΜΕΘ: «Ως μύκητας 
που είναι, προτιμά τα άτο
μα που δεν δουλεύει καλά 
το ανοσοποιητικό τους. Κι 
αν δεν δουλεύει καλά κι αυ
τός υπάρχει κάπου, εύκολα 
θα διασπαρεί».

Ραδγαΐα αύξηση
Σύμφωνα με στοιχεία που 
είδαν πρόσφατα το φως της 
δημοσιότητας για την επι
δημία του πολυανθεκτικού 
μύκητα, ο αριθμός των λοι
μώξεων από τον Candida 
Auris τριπλασιάστηκε στις 
ΗΠΑ από το 2020 έως το 
2021 (από 1.310 σε 4.041

κρούσματα). Το Αμερικανι
κό Κολέγιο Ιατρών προειδο
ποίησε την προηγούμενη 
εβδομάδα για την «επείγου
σα απειλή» από τον εξαιρε
τικά μεταδοτικό μύκητα, ο 
οποίος έχει ποσοστό θανά
του 60°/ο και εξαπλώνεται σε 
όλες τις ΗΠΑ.

«Είναι αλήθεια πως αυ
ξάνουν τα περιστατικά διε
θνώς» επιβεβαιώνει η κυ
ρία Γιαμαρέλλου. «Κι αυ
τό είναι ανησυχητικό. Για- 
τί ή δεν το πιάνει και δεν το 
καταστρέφει τίποτα ή το πιά
νουν μόνο πολύ λίγα αντι
βιοτικά. Το πιο πιθανό είναι 
να μην το καταστρέφει τίπο

τα το συγκεκριμένο μικρό
βιο. Αν το έχεις στο δέρμα 
σου, δεν κινδυνεύεις. Αν το 
έχεις, όμως, στα ούρα σου 
και κάνεις ουρολοίμωξη και 
μπει στο αίμα σου, πεθαί
νεις. Εχεις μεγάλη πιθανό
τητα θανάτου» συνεχίζει μι
λώντας στο iatropedia.gr.

Εξαπλώνεται παντού
Στις κλινικές όπου εντοπί
ζεται ο Candida Auris η κα
τάσταση είναι εφιαλτική. 0 
μύκητας επικάθεται παντού: 
στα σεντόνια, στα πόμολα, 
στα παράθυρα και σας πόρ
τες. Σύμφωνα με τον ΕΟΔΥ, 
ο Candida Auris «μπορεί να 
παραμένει στο άψυχο νο
σοκομειακό περιβάλλον για 
μεγάλο χρονικό διάστημα. 
Απομονώνεται από επιφά
νειες σε θαλάμους νοσηλεί
ας. Και όχι μόνο από υψη
λής συχνότητας επαφής με 
τον ασθενή αντικείμενα, 
όπως κομοδίνα και κλινο

σκεπάσματα, αλλά και από 
σχετικά απομακρυσμένες 
από τον ασθενή επιφάνειες, 
όπως τα παράθυρα.

Επίσης, έχει βρεθεί σε 
επιφάνειες κινητού κοινού 
εξοπλισμού, όπως σακχα
ρόμετρα, θερμόμετρα, μηχα
νήματα υπερήχων, πιεσόμε
τρα και τροχήλατα νοσηλεί
ας» τονίζουν οι επιστήμονες 
του οργανισμού.

Η κυρία Γιαμαρέλλου το
νίζει σχετικά: «Αν νοσηλεύ
εσαι και είναι κάποιος δίπλα 
σου που το έχει, το έχεις αρ
πάξει κι εσύ. Εχει εντοπιστεί 
και υπάρχει και στα ελληνι
κά νοσοκομεία, ούτε συζή
τηση. Και σε κάποια μάλιστα 
πολύ περισσότερο. Κυρίως 
σε αυτά όπου νοσηλεύονταν 
πολλά περιστατικά Covid-19 
(...) όπως επίσης κι εκεί που 
υπάρχουν πολλοί ανοσοκα- 
τασταλμένοι ασθενείς, γιατί 
το μικρόβιο βρίσκει πιο πρό
σφορο έδαφος».
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1  ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ - ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ «ΠΑΠΑΝΙΚΟΛΑΟΥ»
Εναν χρόνο μετά την πυρκαγιά, παραμένουν τα
αποκαΐδια

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 8 Ημερομηνία
έκδοσης:

29-03-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

217.72 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ - ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ «ΠΑΠΑΝΙΚΟΛΑΟΥ»
Εναν χρόνο μετά την πυρκαγιά, 
παραμένουν τα αποκαΐδια

Σ
ε λίγες μέρες, στις 
6 Απρίλη, κλείνει έ
νας χρόνος από τη 
μέρα που η Πνευμονο- 

λογική κλινική του Νο
σοκομείου «Γ. Παπανι- 
κολάου» κάηκε, αφήνο
ντας πίσω της δύο νε
κρούς και την υπόσχε
ση του υπουργού Υγεί
ας ότι «σε μια βδομάδα 
θα επαναλειτουργήσει».

Με αφορμή τη θλι
βερή αυτή επέτειο, ίο 
Σωματείο Εργαζομέ
νων ίου νοσοκομείου 
θυμίζει ότι έναν χρό
νο μετά, παρά τις δι
αβεβαιώσεις του υ
πουργείου και της κυ
βέρνησης, «ακόμα συ
ναντά κανείς τα απο
καΐδια της» και προχωρά το «ξέφτισμα» του νοσοκομείου και σε άλλα 
επίπεδα, λόγω της υποστελέχωσης.

Οπως αναδεικνύεται σε ανακοίνωση του Σωματείου, «σταμάτησε στην 
ουσία η λειτουργία της Β’ Χειρουργικής, υπολειτουργεί η ΩΡΑ και τα σο
βαρά περιστατικά "φεύγουν" στο ΑΧΕΠΑ.

Τα χειρουργεία πρακτικά δεν γίνονται, πέραν των επειγόντων στις ε
φημερίες, γιατί από αναισθησιολόγους το νοσοκομείο διαθέτει ...8 ενώ 
οι οργανικές θέσεις είναι 26.

Στο "καμάρι" του νοσοκομείου, την Αιματολογική κλινική, ο Σύλλογος 
Γονέων παιδιών με καρκίνο "Λάμψη" πληρώνει μια τεχνολόγο για να 
καλύψει την ανάγκη για εξετάσεις.

Στο άλλο "καμάρι", την Καρδιοχειρουργική, ήρθε εντολή στους χειρουρ
γούς να πηγαίνουν στο "Παπαγεωργίου" και στο ΑΧΕΠΑ να χειρουργήσουν».

Κραυγή αγωνίας και από τους τεχνολόγους · 
ακτινολόγους από την έλλειψη προσωπικού

Και μέσα σ’ αυτήν τη ζοφερή κατάσταση, οι μισοί υπάλληλοι στο νοσοκο
μείο εργάζονται ως ΟΑΕΔ - ΣΟΧ - επικουρικοί, υπό το καθεστώς του φόβου 
της απόλυσης, όμηροι των υποσχέσεων της μονιμοποίησης που δεν έρχεται.

Το Σωματείο, απευθυνόμενο στον λαό της πόλης και της ευρύτερης 
περιοχής, επισημαίνει ότι «προσερχόμενοι στην ανάγκη τους στο νοσο
κομείο, αν κάτι δεν πάει καλά, δεν θα φταίει ο σταθμάρχης».



4;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ «ΕΥΑΓΓΕΛΙΣΜΟΥ»
Οργανώνει αγωνιστική απάντηση στον αυταρχισμό της
διοίκησης

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 8 Ημερομηνία
έκδοσης:

29-03-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

84.35 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ «ΕΥΑΓΓΕΛΙΣΜΟΥ»

Οργανώνει αγωνιστική απάντηση 
στον αυταρχισμό της διοίκησης

Με αφορμή την όξυνση του αυταρχισμού από τη διοίκηση του Νοσοκομείου 
σε βάρος των εργαζομένων, με πολλαπλές κλήσεις σε απολογία, ποινές «προς 
συμμόρφωση» σε εργαζόμενους (από επίπληξη μέχρι και στερήσεις μισθού για 
ασήμαντες μάλιστα αφορμές ή και εντελώς άδικα), τιμωρητικές μετακινήσεις 
από τμήμα σε τμήμα, ακόμα και σε άλλο κτίριο μακριά από το νοσοκομείο, το 
Σωματείο Εργαζομένων Νοσοκομείου «Ευαγγελισμός» καλεί αύριο Πέμπτη, 
στις 12 μ., σε νέα Γενική Συνέλευση δίπλα από την εκκλησία, για κλιμάκωση 
του αγώνα απέναντι στην αυθαιρεσία και την τρομοκρατία.



5;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΕΚΡΗΚΤΙΚΗ Η ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΣΤΑ ΔΗΜΟΣΙΑ
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 8 Ημερομηνία
έκδοσης:

29-03-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

575.82 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΚΡΗΚΤΙΚΗ Η ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΣΤΑ ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ

Με διεκδικήσεις για μέτρα ουσιαστικής ενίσχυσης 
απαντούν οι εργαζόμενοι

Σ
υγκέντρωση διαμαρτυρίας οργα
νώνει αύριο, Πέμπτη, στις 5.30 
μ.μ. το Σωματείο Εργαζομένων 
στο Νοσοκομείο «Παμμακάρι
στος», στην πλατεία ΗΣΑΠ στα Ανω 
Πατήσια (Πατησίων και Αγ. Λαύρας), 

καταγγέλλοντας την υποβάθμιση του 
μοναδικού νοσοκομείου της περι
οχής και απαιτώντας την πλήρη ε
νίσχυση και λειτουργία του.

Το Σωματείο αναφέρει ότι παρά τις 
δηλώσεις του διοικητή του Νοσοκο
μείου ότι «η "Παμμακάριστος" είναι 
σε ανοδική πορεία», και τις δηλώσεις 
του υπουργού Υγείας, από τον Νοέμ
βρη του 2022, ότι το Νοσοκομείο «θα 
ενισχυθεί με προσωπικό και υλικο- 
τεχνικά μέσα», η σημερινή πραγμα
τικότητα είναι εντελώς διαφορετική.

Συγκεκριμένα, το Χειρουργικό Τμή
μα ΔΕΝ εφημερεύει από τον Ιούνη 
του 2021 με απόφαση ΥΠΕ και υπουρ
γείου Υγείας, το Ακτινολογικό Τμή
μα - επί συνόλου 11 θέσεων ιατρών 
- λειτουργεί εδώ και έναν ολόκληρο 
χρόνο με 2 μόνο γιατρούς. Αν και υ
πάρχει αξονικός τομογράφος, πολλές 
μέρες και σε πολλές γενικές εφημε
ρίες δεν πραγματοποιούνται αξονι
κές λόγω έλλειψης γιατρού, το Αναι- 
σθησιολογικό καλύπτεται στις εφη
μερίες μόνο από 3 ειδικούς ιατρούς 
(2 μόνιμες και έναν ιδιώτη με σύμβα
ση με την ΥΠΕ που λήγει στις 31/3) 
και μία ειδικευόμενη. Παρόλο που υ
πάρχει κενή οργανική θέση δεν προ
κηρύχθηκε στην τρέχουσα προκήρυ
ξη του υπουργείου Υγείας.

Το Σωματείο καταγγέλλει ακόμα ό
τι ελλείψεις γιατρών υπάρχουν και σε 
άλλα βασικά τμήματα του Νοσοκομεί
ου, όπως και στον διοικητικό τομέα, 
ενώ πάνω από το 1/3 των εργαζομέ
νων είναι συμβασιούχοι, παρότι καλύ
πτουν πάγιες και διαρκείς ανάγκες.

Οι εργαζόμενοι ζητούν να μπει ε
πιτέλους, φρένο στην απαξίωση και 
υποβάθμιση του Νοσοκομείου και 
να γίνουν προσλήψεις μόνιμου ια
τρικού προσωπικού με προτεραιό
τητα σε ακτινολόγους, αναισθησιο- 
λόγους, παθολόγους, χειρουργούς, 
καρδιολόγους, νευρολόγους. Προκή
ρυξη όλων των κενών οργανικών θέ
σεων με διαδικασία κατεπείγοντος.

«Δεν χρειάζεται ΜΕΘ 
στο Νοσοκομείο 
Λήμνου»...

«Η αναπληρώτρια υπουργός Υγεί
ας περιηγήθηκε στους χώρους του 
Νοσοκομείου, όπου συζήτησε με α
σθενείς και είδε από κοντά την ικα
νοποίησή τους»: Τα παραπάνω ανα
γράφονται ψευδώς στο δελτίο Τύ

που του υπουργείου Υγείας σχε
τικά με την επίσκεψη της Μ. Γκά- 
γκα στη Λήμνο στις 25 Μάρτη, σε
μια προσπάθεια να αποσιωπηθεί η 
αγωνιστική «υποδοχή» που της επι
φύλαξαν εκπρόσωποι και μέλη σω
ματείων του νησιού έξω από την εί
σοδο του Τμήματος Επειγόντων Πε
ριστατικών στο διαχρονικά υποστε
λεχωμένο Νοσοκομείο του νησιού.

Με τα πανό τους και φωνάζοντας 
συνθήματα, όπως, «θέλουμε γιατρούς 
και όχι κοροϊδία - δώστε λεφτά για την 
Υγεία», «Κάνετε προσλήψεις στο Νο
σοκομείο - δεν θα περιμένουμε να γί
νουμε σφαγείο», οι συγκεντρωμένοι α
παίτησαν συνάντηση με την αναπλη- 
ρώτρια υπουργό (η οποία μπήκε από 
άλλη είσοδο για να τους αποφύγει), 
προκειμένου να εκφράσουν τις δια
μαρτυρίες τους και να της επιδοθεί 
ψήφισμα 10 σωματείων και συνδικα
λιστικών φορέων του νησιού.

Κάτω από την πίεση της κινητο
ποίησης, δέχτηκε τελικά αντιπρο
σωπεία των σωματείων, ενώ για το 
φλέγον ζήτημα της δημιουργίας Μο
νάδας Εντατικής θεραπείας (ΜΕΘ) 
στο Νοσοκομείο, απάντησε το αμίμη
το: «Δεν χρειάζεται γιατί δεν έχου
με πολλά περιστατικά στη Λήμνο»! 
Αυτά την ίδια στιγμή «που τουλάχι
στον τα τελευταία χρόνια έχουν γί
νει εκατοντάδες αεροδιακομιδές! 
Μόνο την τελευταία βδομάδα έχουν 
γίνει 5 - 6 αεροδιακομιδές!», σχο
λιάζουν τα σωματεία, η αντιπροσω
πεία των οποίων διαμήνυσε στην κυ
βέρνηση ότι θα συνεχιστούν οι αγω
νιστικές κινητοποιήσεις μέχρι την ι
κανοποίηση των αιτημάτων τους για 
την πλήρη στελέχωση του Νοσοκο
μείου και των δομών Πρωτοβάθμιας 
Φροντίδας Υγείας του νησιού με μό
νιμο υγειονομικό προσωπικό. Τις δι
εκδικήσεις αυτές προσυπογράφουν 
το NT Λήμνου της ΑΔΕΔΥ, το Πα
ράρτημα του Παλλεσβιακού Εργα
τικού Κέντρου, τα Σωματεία Εργα
ζομένων Νοσοκομείου Λήμνου, Οι
κοδόμων, ζενοδοχοϋπαλλήλων και 
Συνταξιούχων, οι Σύλλογοι Εργαζο
μένων ΟΤΑ και Εκπαιδευτικών Πρω
τοβάθμιας Εκπαίδευσης, η Ενωση Ι
ατρών Νοσοκομείου.

Με «μπαλώματα» 
η «κάλυψη» των αναγκών 
του Νοσοκομείου 
Καλαμάτας

Να καλυφθούν άμεσα οι ανάγκες 
σε αναισθησιολόγους στο Γενικό Νο
σοκομείο Μεσσηνίας στην Καλαμά
τα απαιτούν, με Ερώτησή τους στον

υπουργό Υγείας, μεταφέροντας τις 
αγωνίες και διεκδικήσεις των εργα
ζομένων και των φορέων τους, οι 
βουλευτές του ΚΚΕ Νίκος Καραθα- 
νασόπουλος, Γιώργος Λαμπρούλης 
και Νίκος Παπαναστάσης.

Οπως επισημαίνεται στην Ερώτη
ση, παρά το γεγονός ότι το πρόβλη
μα είναι γνωστό, για ακόμη μια φο
ρά δεν προβλέφθηκε η αντιμετώπι
σή του από τη διοίκηση του Νοσοκο
μείου, την 6η ΥΠΕ και το υπουργείο, 
εφόσον τα κενά καλύπτονται με τη 
γνωστή μέθοδο των «μπαλωμάτων» 
και τη μετακίνηση αναισθησιολόγων 
για τρεις μέρες τη βδομάδα από το 
Νοσοκομείο Κυπαρισσίας, προκει
μένου να χορηγήσουν αναισθησία σε 
τακτικές χειρουργικές επεμβάσεις.

Ξεκαθαρίζουν ότι δεν πρόκειται για 
έκτακτες ανάγκες που καλύπτουν οι 
συγκεκριμένοι εργαζόμενοι «αφού η 
αύξηση του χρόνου αναμονής των α
σθενών για τακτικό χειρουργείο είναι 
αποτέλεσμα της μόνιμης υποστελέ- 
χωσης του Αναισθησιολογικού Τμή
ματος του Νοσοκομείου Καλαμάτας 
(νευραλγικού τμήματος για την ανά
πτυξη των χειρουργικών αιθουσών), η 
οποία τον τελευταίο χρόνο, το 2022, 
επιδεινώθηκε», σημειώνοντας πως 
η διοίκηση, από επανειλημμένες έγ
γραφες ενημερώσεις, γνώριζε πολύ 
καλά το θέμα.

Την ίδια ώρα, οι δύο αναισθησιο- 
λόγοι του Νοσοκομείου Κυπαρισσί
ας υπόκεινται σε υπερεργασία, ε- 
κτελώντας αυξημένο αριθμό εφη
μεριών, ενώ δεν επαρκούν να καλύ- 
ψουν τις εφημερίες του δικού τους 
Νοσοκομείου. Η επιπλέον επιβάρυν
σή τους με τη μετακίνηση τους στην 
Καλαμάτα ενέχει κινδύνους για τους 
ίδιους και για την ασφάλεια των ια
τρικών τους πράξεων.

Παρά το γεγονός ότι πρόκειται για 
γνωστά γεγονότα, ακόμη και στην 
τρέχουσα προκήρυξη για διορισμό 
μόνιμων γιατρών ΕΣΥ δεν περιλαμ
βάνεται καμία θέση αναισθησιολό- 
γου στο Νοσοκομείο Καλαμάτας, με 
τους βουλευτές του ΚΚΕ να τονίζουν:

«Η απόφαση αυτή είναι συνέπεια 
της πολιτικής της κυβέρνησης αλ
λά και όλων των προηγούμενων κυ
βερνήσεων που δεν προβαίνουν σε 
μαζικές προσλήψεις μόνιμου προ
σωπικού που να καλύπτουν πλήρως 
τις ανάγκες του Εθνικού Συστήμα
τος Υγείας. Με αποτέλεσμα η διοί
κηση της 6ης Υγειονομικής Περιφέ
ρειας, όπως και κάθε διοίκηση πα
νελλαδικά, να προσπαθεί με "μπα
λώματα" να καλύπτει επείγουσες α
νάγκες, αδιαφορώντας ουσιαστικά 
για τις περαιτέρω επιπτώσεις στην 
εύρυθμη λειτουργία των νοσοκομεί

ων, στην κάλυψη των εφημεριών αλ
λά και στον προγραμματισμό της ζω
ής των ίδιων των εργαζομένων. Επί
σης η αναγκαστική αυτή μετακίνη
ση δεν καλύπτει ουσιαστικά τις ελ
λείψεις στο Νοσοκομείο της Κυπα
ρισσίας, αφού τέτοιου είδους μετα
κινήσεις, επί της ουσίας, διαιωνίζουν 
το πρόβλημα».

Απαιτούν να ανακληθεί η απόφα
ση για μετακινήσεις αναισθησιολό- 
γων από την Κυπαρισσία στην Κα
λαμάτα και να καλυφθούν άμεσα 
οι ανάγκες σε αυτήν την ειδικότη
τα στα νοσοκομεία του νομού, σύμ
φωνα και με τα αιτήματα του Σωμα

τείου Ειδικευμένων Γιατρών.

Συλλαλητήριο σήμερα 
στη Δράμα

Σε πανδραμινό συλλαλητήριο κα
λούν το Σωματείο Εργαζομένων του 
ΓΝ Δράμας και το Σωματείο Ιδιωτι
κών Υπαλλήλων & Εμποροϋπαλλή- 
λων Δράμας, διεκδικώντας άμεσα μέ
τρα διασφάλισης της αυτόνομης λει
τουργίας του Νοσοκομείου, με σύνθη
μα «Οι ζωές μας αξίζουν, δεν είναι κό
στος!». Η συγκέντρωση θα πραγματο
ποιηθεί σήμερα, Τετάρτη, στις 6 μ.μ. 
στην πλατεία Ελευθερίας.
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1  Πρωτοβάθμιες υπηρεσίες παντού που να καλύπτουν
τις ανάγκες των εργαζομένων

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 17 Ημερομηνία
έκδοσης:

29-03-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

432.45 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΕΡΙΟΔΕΙΑ ΤΟΥ ΚΚΕ ΣΤΟΝ ΟΙΚΟ ΝΑΥΤΟΥ

Πρωτοβάθμιες υπηρεσίες παντού που 
να καλύπτουν τις ανάγκες των εργαζομένων

Α
ντιπροσωπεία του ΚΚΕ, με επικεφαλής την βουλευτή 
και εκ νέου υποψήφια Β’ Πειραιά Διαμάντω Μανωλά- 
κου, και τους υποψήφιους στην Α’ Πειραιά Νίκο Αμπα- 
τιέλο και Θανάση Ευαγγελάκη, επισκέφτηκε τον Οίκο 
Ναύτου στον Πειραιά.

Η Κοινοβουλευτική Ομάδα του ΚΚΕ είχε κάνει Ερώτηση στη 
Βουλή για τα οξυμένα προβλήματα και την υποστελέχωση του 
Οίκου Ναύτου, προβλήματα τα οποία παραμένουν και αυξάνο
νται, καθώς όχι μόνο δεν έχει προσληφθεί κανένας γιατρός, ού
τε προσωπικό στις διοικητικές υπηρεσίες, αλλά λόγω συνταξι- 
οδότησης υπάρχουν επιπλέον κενά, τα οποία δεν αναπληρώ
θηκαν. Ακόμη ιατροί κάνουν παράλληλα εφημερίες σε νοσο
κομεία όπως το «Αττικόν», καλύπτοντας επιτακτικές ανάγκες.

Το κλιμάκιο του ΚΚΕ αναφέρθηκε στην ανάγκη να δημιουρ- 
γηθούν πρωτοβάθμιες υπηρεσίες παντού, που να καλύπτουν 
τις ανάγκες των ναυτεργατών και των εργαζομένων συνολικά, 
να αξιοποιηθεί η περιουσία που έχει προέλθει από τον ιδρώτα 
των ναυτεργατών για να καλυφθούν αυτές οι ανάγκες, όπως στη 
Χίο που δεν υπάρχει αντίστοιχη υπηρεσία. Τονίστηκε πως στόχος 
όλων των κυβερνήσεων είναι η παράδοση της Υγείας στο κεφά
λαιο, για να ενισχυθούν οι έμποροι Υγείας και Φαρμάκου, γενι
κότερα οι μεγάλοι όμιλοι που δραστηριοποιούνται στην ιδιωτι
κή Υγεία. Αυτό φανερώνει και ο κρατικός προϋπολογισμός που 
όλοι μαζί συμφωνούν, απαξιώνοντας τελείως την Πρωτοβάθμια 
Υγεία. Το ίδιο έγινε άλλωστε και με την ιδιωτικοποίηση της Ε
νέργειας, την παραπέρα ιδιωτικοποίηση του νερού που το ΚΚΕ 
καταψήφισε και μέσα στη Βουλή, την ιδιωτικοποίηση των τρέ
νων που είδαμε από πρώτο χέρι τις συνέπειες με το τραγικό έ
γκλημα στα Τέμπη.

Οι υποψήφιοι βουλευτές δήλωσαν ότι το ΚΚΕ δεν πρόκειται 
να βάλει επίλογο, όπως επιδιώκουν όλα τα υπόλοιπα αστικά κόμ

ματα. Οπως χαρακτηριστικά ανέφεραν, «τα εκατομμύρια κόσμου 
που κατέβηκαν στο δρόμο, κόσμος που απέργησε, το λιμάνι που 
νέκρωσε για άλλη μια φορά, είναι το πιο ελπιδοφόρο μήνυμα και 
θα επιδιώξουμε να το κάνουμε πράξη και στις εκλογές να συνε
χιστεί. Δεν θα μπούμε στη λογική της εκτόνωσης και να δούμε 
ποιος φταίει λιγότερο και ποιος περισσότερο, φταίνε όλοι, για
τί όλοι βάζουν το κέρδος πάνω από τις ανθρώπινες ζωές. Βλέ
πουμε καθημερινά πόσα Τέμπη υπάρχουν, ήδη χτες αποκαλύ
φθηκαν οι κακοτεχνίες με τα νερά στο Μετρό του Πειραιά, τα 
θανατηφόρα εργατικά ατυχήματα στο λιμάνι, πρέπει αυτή η πο
λιτική, που κοστολογεί τις ζωές των ανθρώπων, να τιμωρηθεί και 
στις εκλογές με ισχυροποίηση του ΚΚΕ».

Τονίστηκε η ανάγκη ο κάθε εργαζόμενος να μην αναζητά ελ
πίδες στο μικρότερο κακό, αλλά μέσα από την καθημερινή του 
πάλη να διεκδικεί το μεγαλύτερο καλό και πως αυτό θα αποτε-

λέσει υποδομή για την αυριανή γενιά. Αλλωστε, και οι ίδιοι οι 
υπάλληλοι του Οίκου Ναύτου επιβεβαίωναν πως τα τελευταία 
10 χρόνια, έχοντας ζήσει όλα τα μείγματα κυβερνήσεων, η κα
τάσταση ολοένα και χειροτερεύει. Πως οι ίδιοι με την προσω
πική τους αυταπάρνηση πολλές φορές βάζουν πλάτη για να 
λειτουργήσει ο οργανισμός.

Για άλλη μια φορά επιβεβαιώνεται πως μόνο ο λαός σώζει 
τον λαό, κόντρα σε κυβερνήσεις, ομίλους και κράτος, ενώ α- 
ναδείχθηκε και η πείρα από την πανδημία, όπου η αυταπάρ
νηση των ίδιων των γιατρών είχε απέναντι της το σύνολο της 
πολιτικής που ακολούθησαν όλες οι έως τώρα κυβερνήσεις.

Χαρακτηριστική απόδειξη πως μπροστά στα κέρδη η ζωή 
των ασφαλισμένων έρχεται τελευταία, είναι αυτό που κατήγ
γειλαν οι ίδιοι οι εργαζόμενοι, πως αυτήν τη στιγμή δεν λει
τουργούν τα αντιδραστήρια για την εξέταση βασικών δεικτών, 
που αφορούν τον καρκίνο του προστάτη.
Τέλος, οι βουλευτές συνομίλησαν και με σπουδαστές που κά

νουν τη μαθητεία τους, μεταφέροντάς τους την πάγια θέση του 
Κόμματος, να μην υπάρχει απλήρωτη πρακτική και μαθητεία. Κά- 
λεσαν τους νέους να μη χαρίσουν την ψήφο τους στην αποχή, 
όπως αυτή καλλιεργείται τώρα από το σύστημα, φέρνοντας το 
παράδειγμα της Γαλλίας και της κυβέρνησης Μακράν, η οποία 
παρότι έχει εκλεγεί με 43% αποχή, τίποτα δεν την εμπόδισε α
πό το να περάσει και μάλιστα με διαδικασίες fast track τον νέο 
αντιασφαλιστικό νόμο, ενάντια στον οποίο δίνει ηρωική μάχη ο 
γαλλικός λαός μέσα από τα συνδικάτα.

Κάλεσαν τους εργαζόμενους, το ιατρικό προσωπικό, τους α
σφαλισμένους και τον κόσμο που βρισκόταν εκεί, να στείλουν η
χηρό μήνυμα αντεπίθεσης στηρίζοντας το ΚΚΕ και στις κάλπες, 
αλλά και στους αγώνες για μια κοινωνία που ο στόχος θα είναι η 
ικανοποίηση των λαϊκών αναγκών και όχι τα κέρδη.
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1  Μεγάλα τα προβλήματα στο νοσοκομείο
«Παπανικολάου»

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 1,6 Ημερομηνία
έκδοσης:

29-03-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

248.26 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΕΣ ΑΠΟ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΥΣ

Μεγάλα τα προβλήματα στο 
νοσοκομείο «Παπανικολάου»
«Σταμάτησε στην ουσία η λειτουργία της Β’ Χειρουργικής, υπολειτουργεί η ΩΡΛ και τα σοβαρά περι
στατικά «φεύγουν» στο ΑΧΕΠΑ», καταγγέλλουν εργαζόμενοι στο νοσοκομείο Παπανικολάου. ΣΕΛ 6
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1  Μεγάλα τα προβλήματα στο νοσοκομείο «Παπανικολάου»
Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
Σελ.: 1,6 Ημερομηνία

έκδοσης:
29-03-2023

Εργαζόμενοι «Παπανικολάου»: Προχώρησε το «ξέφτισμα» 
του νοσοκομείου

Ανακοίνωση αναφορικά με την κα
τάσταση που επικρατεί στο νοσοκο
μείο «Παπανικολάου» εξέδωσε το Δ.Σ. 
του Εργασιακού Σωματείου του νοσο
κομείου. Οι εργαζόμενοι μεταξύ άλ
λων επισημαίνουν ότι «σταμάτησε 
στην ουσία η λειτουργία της Β’ Χει
ρουργικής, υπολειτουργεί η ΩΡΑ και 
τα σοβαρά περιστατικά «φεύγουν» στο 
ΑΧΕΠΑ».

Ειδικότερα, αναφέρουν ότι «σε λίγες 
μέρες κλείνει ένας χρόνος από τη μέρα 
που η Πνευμονολογική του ΕΣΥ του 
Νοσοκομείου Γ. Παπανικολάου Θεσ

σαλονίκης κάηκε αφήνοντας πίσω της 
2 νεκρούς και την υπόσχεση του 
Υπουργού Υγείας ότι σε μια εβδομάδα 
θα επαναλειτουργήσει και... ακόμα 
συναντά κανείς τα αποκαΐδια της».

Συνεχίζοντας, το σωματείο αναφέρει 
ότι στο διάστημα αυτό το «ξέφτισμα» 
του Νοσοκομείου «προχώρησε» σε 
πολλά επίπεδα.

Ειδικότερα αναφέρουν: “Έτσι στα
μάτησε στην ουσία η λειτουργία της 
Β’ Χειρουργικής, υπολειτουργεί η 
ΩΡΑ και τα σοβαρά περιστατικά «φεύ
γουν» στο ΑΧΕΠΑ. Τα χειρουργεία

πρακτικά δεν γίνονται πέραν των επει
γόντων στις εφημερίες γιατί από τους 
αναισθησιολόγους το Νοσοκομείο δια
θέτει ....8, ενώ οι Οργανικές θέσεις εί
ναι 26. Στο καμάρι του Νοσοκομείου 
την Αιματολογική Κλινική, ο Σύλλο
γος Γονέων παιδιών με καρκίνο «Λάμ
ψη» πληρώνει μια τεχνολόγο για να 
καλύψει την ανάγκη για εξετάσεις . 
Στο άλλο καμάρι την Καρδιοχειρουρ
γική , ήρθε εντολή στους χειρουργούς 
να πηγαίνουν στο Παπαγεωργίου και 
στο ΑΧΕΠΑ να χειρουργήσουν. Κραυ
γή αγωνίας και από τους Τεχνολόγους

- ακτινολόγους από την έλλειψη προ
σωπικού. Και μέσα σε αυτήν τη ζοφε
ρή κατάσταση οι μισοί υπάλληλοι στο 
Νοσοκομείο εργάζονται ως ΟΑΕΔ- 
ΣΟΧ-επικουρικοί υπό το καθεστώς 
του φόβου της απόλυσης , όμηροι των 
υποσχέσεων της μονιμοποίησης που 
δεν έρχεται».

«Απευθυνόμαστε στους πολίτες αυ
τής της πόλης και όχι μόνο, ότι προ- 
σερχόμενοι στην ανάγκη τους στο Νο
σοκομείο μας, αν κάτι δεν πάει καλά, 
δεν θα φταίει ο σταθμάρχης», καταλή
γει η ανακοίνωση.
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1  Οι προσλήψεις της πανδημίας δεν «έσωσαν» το ΕΣΥ
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 12 Ημερομηνία

έκδοσης:
29-03-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

512.33 cm² Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Οι προσλήψεις 
της πανδημίας 
δεν «έσωσαν» το ΕΣΥ
«Λαβωμένο» από την οικονο
μική κρίση παραμένει το ΕΣΥ. 
Παρά tis προσλήψεΐ3 που έγι
ναν μέσα στην πανδημία, η 
στελέχωση στο ΕΣΥ συνεχίζει 
να υπολείπεται ms αντίστοι- 
xns που ήταν προ ms οικο- 
νομική5 Kpions. Η δε μερική 
αποκατάσταση των θέσεων 
εργασίαε έγινε Kupicos με επι
κουρικό προσωπικό, γεγονόε 
που εγκυμονεί κινδύνοα για 
τη συνέχεια των παρεχόμε
νων υπηρεσιών από τα νο
σοκομεία του ΕΣΥ.

Αυτό είναι το βασικό συ
μπέρασμα μελέτα για την 
εξέλιξη του υγειονομικού προ
σωπικού στα νοσοκομεία του 
ΕΣΥ πριν και κατά τη διάρκεια 
ms πανδημίαε, και την οποία 
διενήργησαν ερευνητέβ του 
Κέντρου Ερευνα5 και Εκπαί
δευσή στη Δημόσια Υγεία, 
την Πολιτική Υγεία3 και την 
Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγεί- 
as - ΚΕΠΥ, με συντονιστέε 
τον αναπληρωτή καθηγητή 
Πρωτοβάθμια3 Φροντίδαε 
Υγείαβ - Πολιτική3 Υγείαε στο 
ΑΠΘ, Ηλία Κονδύλη, και τον 
ομότιμο καθηγητή Υγιεινήε, 
Κοινωνικήε Ιατρικήε και Πρω- 
τοβάθμιαε Φροντίδαε Υγεί- 
as στο ΑΠΘ, Αλέξη Μπένο. 
Οι ερευνητέε βασίστηκαν σε 
στοιχεία ms ΕΛΣΤΑΤ και του 
υπουργείου Υγείαε. Από την 
ανάλυση των δεδομένων προ- 
έκυψε ότι τον Δεκέμβριο 2022 
οι εργαζόμενοι στο ΕΣΥ ήταν 
κατά 8.626 λιγότεροι σε σχέ
ση με τα προ ms οικονομικά 
Kpions επίπεδα. Ειδικότερα, 
τον Δεκέμβριο 2022, στα νο
σοκομεία του ΕΣΥ εργάζονταν 
συνολικά 84.230 άτομα εκ των 
οποίων το 23% ήταν γιατροί, 
το 45% νοσηλευτέ5/τριε5, και 
το 32% λοιπό προσωπικό. Με 
βάση τα στοιχεία ms ΕΛΣΤΑΤ, 
αντίστοιχα το 2009 εργάζο
νταν 92.946 άτομα. Η απώλεια 
προσωπικού από τα νοσοκο
μεία ήταν εντονότερη στην 
πρώτη φάση ms οικονομι
κά Kpions (2010-2015) όταν 
λόγω του «παγώματο5» των 
προσλήψεων μειώθηκαν κα
τά 20% οι εργαζόμενοι. Ωστό
σο, τα επόμενα χρόνια και 
κυ picas κατά τη διάρκεια ms 
πανδημίαΞ -οπόταν το προ
σωπικό αυξήθηκε κατά 7.233 
άτομα-, αποκαταστάθηκαν 
θέσειε εργασίαε xcapis ωστό
σο να φτάσουν τα προ οικο- 
νομικήε Kpions επίπεδα.

Από χο 2017
Το 2022 το 77,7% των εργα

ζομένων στα νοσοκομεία ήταν 
μόνιμο προσωπικό, το 9,5% 
ορισμένου χρόνου (π.χ. ειδι
κευόμενοι, αγροτικοί γιατροί) 
και το 12,8% επικουρικό προ
σωπικό με μονοετείε ή διετεΐ3 
συμβάσεΐ3 εργασίαε. Κατά τη 
διάρκεια ms πανδημίαε η αύ
ξηση του προσωπικού προήλ
θε σχεδόν εξ ολοκλήρου από 
προσλήψείΞ προσωπικού ορι
σμένου χρόνου (επικουρικοί, 
αγροτικοί γιατροί, ειδικευόμε
νοι), ενώ το μόνιμο προσωπι
κό παρέμεινε στάσιμο (μόλιε 
321 νέε$ 0έσεΐ5 μόνιμα ερ- 
γασίαε). Oncos αναφέρουν οι

ερευνητέε, «η στασιμότητα 
των μόνιμων θέσεων εργασί- 
as στα νοσοκομεία του ΕΣΥ 
και η αντικατάστασή mus με 
επικουρικό προσωπικό ξεκίνη
σε ήδη από το 2017, και έγινε 
κυρίαρχη τακτική κατά τη δι
άρκεια ms πανδημία3. Συνι- 
στά δε ανησυχητική εξέλιξη 
με ανυπολόγιστεε επιπτώσειε 
στην ποιότητα και συνέχεια 
των παρεχόμενων υπηρεσιών 
από τα νοσοκομεία του ΕΣΥ».

Qs npos τη γεωγραφική κα
τανομή των εργαζομένων στα 
νοσοκομεία του ΕΣΥ, το 2022 
το 37,6% ήταν συγκεντρω
μένο στην Αττική, το 16,8% 
στην Κεντρική Μακεδονία και 
το 45,6% σα υπόλοιπεε γεω- 
γραφικέε περιφέρειεε ms χώ- 
pas. Το 2022, η Ελλάδα αριθ
μούσε 7,8 εργαζομένοα ανά
1.000 κατοίκοα, με την υψη
λότερη πυκνότητα να παρα- 
τηρείται σε Ηπειρο (13,3 ανά
1.000 κατοίκου), Κρήτη (9,4) 
και Δυτική Ελλάδα (8,6) και 
τη χαμηλότερη σε Κεντρική 
Ελλάδα (4,7), Πελοπόννησο 
(6,1) και Ανατολική Μακεδο- 
νία-Θράκη (6,5).

«Παρά τη δημοσιονομική 
χαλάρωση και Kupicos την 
έλευση ms πανδημίαε, το με-

Τον Δεκέμβριο 2022 
οι εργαζόμενοι ήταν 
κατά 8.626 λιγότεροι 
σε σχέση με τα προ 
της οικονομικής 
κρίσης επίπεδα.

γαλΰτερο μέροε ms απώλει- 
as θέσεων εργασίαε την πε
ρίοδο ms οικονομικά κρί- 
ons παραμένει και σήμερα, 
ενώ οι όποιεε κινήσει απο
κατάστασή των κενών έγιναν 
με επικουρικό προσωπικό», 
επισημαίνουν οι συντάκτεε 
ms μελέτα και προσθέτουν, 
«παράλληλα, η γήρανση των 
εργαζομένων με μόνιμη απα
σχόληση, xaipis αυτόματη 
αναπλήρωση των αποχωρήσε
ων, οδηγεί με συνέπεια στην 
οριστική αποδιάρθρωση των 
νοσοκομειακών υπηρεσιών 
του ΕΣΥ». Οι ερευνητέ3 του 
ΚΕΠΥ εκτιμούν ότι απαιτού
νται προσλήψειε τουλάχιστον
15.000 υγειονομικών στο ΕΣΥ, 
πέραν των ετήσιων που γίνο
νται npos αντικατάσταση των 
αποχωρήσεων λόγω συντα
ξιοδότησα ή άλλων λόγων 
και ότι θα πρέπει να αποκατα
σταθεί η πλήρα και αποκλει
στική απασχόληση στο ΕΣΥ 
στο σύνολο του προσωπικού 
με μονιμοποίηση των επικου
ρικών. Οι ερευνητέΞ κάνουν 
λόγο επίσα για την ανάγκη 
αποκατάστασα ενόε κλίμα- 
ms εμπιστοσύνα, επιστημο- 
viiais αναγνώρισα και εργα- 
oiaiais ικανοποίησα στο ΕΣΥ, 
μέσω τα αναπλήρωσα των 
μισθολογικών απωλειών και 
κινήτρων όπωε εκπαιδευτι
κά κίνητρα, καθηκοντολόγιο, 
εξέλιξη και διαφάνεια.

Π ΕΝ ΝΥ ΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ

Κατά τη διάρκεια χης πανδημίας η αύξηση εργαζομένων προήλθε σχε
δόν εξ ολοκλήρου από προσλήψεις προσωπικού ορισμένου χρόνου.
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1  «Μεγάλος ασθενής» τα δημόσια νοσοκομεία
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 1,42 Ημερομηνία

έκδοσης:
29-03-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

679.09 cm² Κυκλοφορία: 10340

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΥΝΑΓΕΡΜΟΣ ΚΑΙ ΣΤΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ
ΟΤΑΝ Ο «ΕΥΑΓΓΕΛΙΣΜΟΣ» 
ΕΜΕΙΝΕ 45 ΧΩΡΙΣ ΡΕΥΜΑ
• Απαρχαιωμένε$ οι εγκατασταθεί σε 
noXX0s μονάδε5 · Οταν σβήνουν τα μόνιτορ 
των ασθενών και οι φιάλε5 οξυγόνου
ΠΡΟΚΟΠΗΣ ΓΙΟΓΙΑΚΑΣ Σ. 42
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1  «Μεγάλος ασθενής» τα δημόσια νοσοκομεία
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 1,42 Ημερομηνία

έκδοσης:
29-03-2023

«Μεγάλος ασθενής» 
τα δημόσια νοσοκομεία

Κίνδυνος από us απαρχαιωμένες υποδομές και πς ελλείψεις ειδικευμένου 
ιεχνικοϋ προσωπικού ■ Ιδανικό μείγμα για να οδηγηθούμε σε ένα σοβαρό 

ατύχημα ■ Τι καταγγέλλουν οι μηχανικοί

Ο
ι εγκαταστάσεις στην πλει
ονότητα των νοσοκομείων 
είναι απαρχαιωμένες. Η 
συντήρηση είναι ελλιπής, ενώ η 

προληπτική συντήρηση πολυτέλεια 
(!). Την ίδια ώρα, μεγάλα έργα όπως 
η αντικατάσταση σωλήνων ύδρευ
σης - αποχέτευσης ματαιώνονται, οι 
εγκαταστάσεις με φιάλες υγραερίου 
στα εργαστήρια... εκπέμπουν σήμα 
κινδύνου, τα δίκτυα ατμού είναι σε 
πολλές περιπτώσεις σάπια, οι ανελ
κυστήρες λειτουργούν χωρίς πιστο
ποίηση, ενώ τα δίκτυα των ιατρικών 
αερίων ξεπερνούν τα 30 χρόνια...

Αυτά, μεταξύ άλλων, υποστηρίζει 
μιλώντας στα «ΝΕΑ» ο πρόεδρος της 
Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Ενώσεων 
Μηχανικών Δημοσίων Υπαλλήλων 
Διπλωματούχων Ανωτάτων Σχολών 
(ΠΟ ΕΜΔΥΔΑΣ), ηλεκτρολόγος- 
μηχανικός Δημήτρης Πετρόπουλος. 
Τα νοσοκομεία δεν είναι μόνο ένας 
χώρος όπου συνυπάρχουν ασθενείς 
με γιατρούς, νοσηλευτικό και διοι
κητικό προσωπικό. Είναι κάτι πολύ 
παραπάνω. Είναι... οργανισμοί που 
για να λειτουργήσουν σωστά χρει
άζονται φροντίδα και συντήρηση.

Και δυστυχώς, όπως αναφέρει ο 
Δημήτρης Πετρόπουλος, «όλες αυτές 
οι ελλείψεις που παρατηρούνται απο
τελούν ένα “ιδανικό” μείγμα για να 
οδηγηθούμε σε ένα σοβαρό ατύχημα 
και μετά θα ψάχνουμε τις αιτίες...». 
Μέχρι τώρα οι περισσότερες διεκ
δικήσεις στα δημόσια νοσοκομεία 
αφορούσαν κυρίως προσλήψεις για
τρών και νοσηλευτικού προσωπικού. 
Ωστόσο το τραγικό δυστύχημα στα 
Τέμπη που ανέδειξε το ζήτημα της 
ασφάλειας έκανε πολλούς να μιλή
σουν ανοιχτά για τα προβλήματα/ 
ελλείψεις στις υποδομές και το έλ
λειμμα ασφάλειας που τα συνοδεύει.

Λύσειε ανάγκηε...
«Με την κατάσταση που έχει δια
μορφωθεί πολλοί συνάδελφοί μας 
οδηγούνται σε λύσεις ανάγκης» επι
σημαίνει η γενική γραμματέας της 
ΠΟ ΕΜΔΥΔΑΣ, αρχιτέκτων μηχανικός 
Πλουμίτσα Τριανταφυλλοπούλου.

Τι σημαίνει αυτό πρακτικά; «Σημαί
νει πως τεχνικοί εκτελούν βάρδιες 
με επαγγελματικές άδειες χαμηλό
τερης τάξης από τις απαιτούμενες, 
ενώ νυχτερινές ή απογευματινές 
βάρδιες μένουν κενές εξαιτίας έλ

λειψης προσωπικού ή καλύπτονται 
όλες οι ειδικότητες από έναν τεχνικό 
(!)» συμπληρώνει η Πλουμίτσα Τρια- 
νταφυλλοπ ούλου.

Και συνεχίζει: «Σε πολλές περιπτώ
σεις υπάρχουν ειδικότητες με έναν 
μόνο τεχνικό και όταν αυτός παίρνει 
άδεια δεν υπάρχει καθόλου βάρδια 
για μέρες. Οι βάρδιες λόγω έλλειψης

ΤΟΥ ΠΡΟΚΟΠΗ ΓΙΟΓΙΑΚΑ

προσωπικού δεν βγαίνουν, ενώ οι 
συνταξιοδοτήσεις και οι παραιτήσεις 
προσωπικού αυξάνονται».

40λεπτο μπλακ άουτ...
Από την ΠΟ ΕΜΔΥΔΑΣ στέκονται ιδι
αίτερα στο τελευταίο μπλακ άουτ που 
προκλήθηκε στο μεγαλύτερο νοσοκο
μείο της Ελλάδας, τον Ευαγγελισμό,

την Παρασκευή 3 Μαρτίου 2023. Σύμ
φωνα με τον Δημήτρη Πετρόπουλο, 
με τη Γενική Εφημερία να είναι σε 
εξέλιξη και εκατοντάδες ασθενείς να 
νοσηλεύονται στα τμήματα και στις 
ΜΕΘ, το νοσοκομείο ξαφνικά βυθί
στηκε στο σκοτάδι για 40 λεπτά (!).

«Και αυτό δεν συνέβη για πρώτη 
φορά» συνεχίζει ο Δημήτρης Πετρό

πουλος. «Οι ασθενείς πανικόβλητοι 
προσπαθούσαν να βγουν “στα τυ
φλά”, αναζητώντας βοήθεια. Στους 
ορόφους έσβησαν οι συσκευές πα
ροχής οξυγόνου υψηλής ροής (high 
flow) και το ιατρονοσηλευτικό προ
σωπικό έτρεχε να καλύψει με συμ
βατικές συσκευές οξυγόνου τους 
ασθενείς που το είχαν ανάγκη. Στη 
ΜΕΘ του 9ου ορόφου η υποστήριξη 
των βαρέως πασχόντων στηρίχθηκε 
στη διάρκεια ζωής των μπαταριών 
(back up) των συσκευών έγχυσης 
των φαρμάκων που τους κρατούσαν 
στη ζωή...».

Και υπάρχει και συνέχεια. «Τα μό
νιτορ παρακολούθησης των ζωτι
κών λειτουργιών ασθενών έσβησαν, 
με το προσωπικό να τους συνδέει 
προσωρινά στα φορητά μόνιτορ που 
χρησιμοποιούνται για τις διακομιδές, 
για όσο βέβαια κρατήσει η μπαταρία 
τους. Στο μεταξύ, ασθενείς και συ
νοδοί εγκλωβίστηκαν στα ασανσέρ 
του νοσοκομείου και χρειάστηκε η 
επέμβαση της Πυροσβεστικής για να 
απεγκλωβιστούν. Από τύχη (πάλι) δεν 
είχαμε θύματα» τονίζει ο πρόεδρος 
της ΠΟ ΕΜΔΥΔΑΣ.

Μπαλάκι οι ευθύνες...
«Ο ΕΡΓΟΛΑΒΟΣ προφασίζεται πως 
δεν τον πληρώνει το νοσοκομείο και 
το μπαλάκι των ευθυνών πάει πέρα- 
δώθε, ενώ την πληρώνουν πάλι οι 
εργαζόμενοι που μένουν απλήρω
τοι και το νοσοκομείο, που στερεί
ται υπηρεσιών με το αντίκρισμα που 
έχει αυτό στους ασθενείς. Οι προα- 
ναφερόμενες εργασιακές συνθήκες, 
αλλά, κυρίως, ο φόβος για ατύχημα 
μεγάλης κλίμακας από την αδιαφορία 
υπουργείου-διοίκησης και εργολά
βου, οδηγούν συχνά το παλιό και 
έμπειρο προσωπικό σε παραίτηση 
και στην αναζήτηση εργασίας ακό
μη και σε άλλον κλάδο» υποστηρί
ζει ο Δημήτρης Πετρόπουλος. Οσο 
περισσότερες δικλίδες ασφαλείας 
έχεις τόσο μειώνεις την πιθανότητα 
να συμβεί ατύχημα. Και η ανανέωση 
των εγκαταστάσεων, η σωστή συ
ντήρηση μαζί με το απαιτούμενο/ 
εκπαιδευμένο προσωπικό αποτελούν 
δικλίδες ασφαλείας.

ΜΙΑ ΣΕΙΡΑ ΑΠΟ ΣΥΜΒΑΝΤΑ ΣΕ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ
24/3/2023
Εργαζόμενη στο τμήμα τηε κεντρικήε 
αποστείρωσηε, στο νοσοκομείο 
«Χατζηκώστα» των Ιωαννίνων, την 
ώρα που άνοιξε τον διακόπτη για να 
βάλει σε λειτουργία τον κλίβανο έπαθε 
ηλεκτροπληξία

28/8/2022
Εκδηλώθηκε φωτιά σε θάλαμο στην 
παθολογική κλινική του Ιπποκράτειου 
Νοσοκομείου Αθηνών. Εκκενώθηκαν 
πολλοί θάλαμοι

6/4/2022
Φωτιά εκδηλώθηκε στο νοσοκομείο 
Παπανικολάου, όταν ασθενήε άναψε 
τσιγάρο δίπλα σε φιάλη οξυγόνου. 
Από την έκρηξη που προκλήθηκε, 
έναε άνθρωποε έχασε τη ζωή του και 
δύο τραυματίστηκαν βαριά

ΠΗΓΗ: Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Μηχανικών Δημοσίων Υπαλλήλων Διπλωματούχων Ανωτάτων Σχολών

Ηισχυουσα 
νομοθεσία καθορίζει 
ότι σε κάθε ηλεκτρική 
εγκατάσταση 
υποχρεωτικά 
θα πρέπει να 
διενεργούνται αρχικόε 
και περιοδικοί έλεγχοι
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1  Ο Πλεύρης έφερε ξανά τα ράντζα...
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 9 Ημερομηνία

έκδοσης:
29-03-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

150.19 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

0 flAeijpns έφερε ξανά τα ράντζα... Επειδή από χθεε βγαίνουν οι πικραμένοι υπουργοί και διαφημίζουν το έργο τουε 
εν όψει εκλογών, την ίδια στιγμή βγαίνουν στοιχεία στην επιφάνεια που δείχνουν 
ότι λένε ψέματα! Για παράδειγμα, ο Πλεύρηε, ωε γνωστόν έβαλε -σύμφωνα με 
τουε υγειονομικούε- ταφόπλακα στην Υγεία, και αυτό το βλέπουμε στα νοσο
κομεία. Δεν είναι τυχαίο πωε χθεε η ΠΟΕΔΗΝ τον έβγαλε στη σέντρα. Για να κα
ταλάβετε, παραθέτουμε αυτούσιο το δελτίο που εστάλη:
• Στο ΑΤΤΙΚΟ σήμερα (σ.σ. χθεε) μετά τη χθεσινή εφημερία έχουμε 60 ράντζα. 
Η κατάσταση στα επείγοντα του ΑΤΤΙΚΟΥ δείχνει την κατάρρευση τηε πρωτο- 
βάθμιαε περίθαλψηε.
• Το ΓΕΝΝΗΜΑΤΑ! δεύτερη ημέρα μετά την εφημερία και ακόμη έχει 20 ράντζα.
• Χθεε μετά την εφημερία είχε κοντά στα 50 ράντζα.
«Ασθενείε παραμένουν εντόε του νοσοκομείου νοσηλευόμενοι ένα μήνα για 
να χειρουργηθούν σε έκτακτα χειρουργεία λόγω έλλειψηε χειρουργικών αι
θουσών. Κοινωνικά περιστατικά παραμένουν επί μήνεε στα νοσοκομεία επειδή 
δεν έχουν πού να πάνε. Καρκινοπαθείε περιμένουν έξι μήνεε να χειρουργηθούν. 
Ασθενείε με τακτικό χειρουργείο περιμένουντρία χρόνια να χειρουργηθούν...». 
Τέλεια;
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1  Νοσοκομείο Παπανικολάου
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
29-03-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

64.37 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Νοσοκομείο
Παπανικολάου

Η μεγαλύτερη σε όγκο περιστατικών 
καρδιοχειρουργική κλινική ms Βο
ρείου Ελλάδο5, στο Νοσοκομείο Πα- 
πανικολάου, με έργο 900 χειρουρ
γεία τον χρόνο, λειτουργεί μόνο με μία 
αναισθησιολόγο, που αυτήν την περίο
δο είναι σε αναρρωτική άδεια. Η υπο- 
στελέχωση του Πλεύρη απειλεί εκατο- 
ντάδε5 ανθρώπινεε ζωέε.
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